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Vraag om uitleg van de heer Mathias Vanden Borre aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: De controle van de VGC op verleende subsidies 

___________________________________________________________________________ 

 
Geachte collegevoorzitter, 

Het Lokaal Dienstencentrum Ellips in Sint-Agatha-Berchem biedt onder meer aangepast vervoer, hulp 

aan huis, sociaal-administratieve hulpverlening, bemiddeling bij medische zorg en info over 

zorgverstrekking aan ouderen. Het is een ontmoetingsplek in de buurt waar ook buurtbewoners 

terecht kunnen voor activiteiten. 

Het initiatief bestaat al sinds 2010. De vzw Ellips krijgt jaarlijks ruim 100.000 euro van de VGC voor de 

financiering van het personeel en de werkingskosten.  

Over de geldstromen en het beheer van de vzw rijzen sinds kort ernstige vragen.Er zouden 

twijfelachtige uitgaven zijn gebeurd, zoals de aankoop van een peperdure wagen, torenhoge telefoon- 

en internetkosten en tienduizenden euro's aan restaurantbezoeken. Ook de aankoop van een BMW 5 

voor de voorzitter van de vzw doet de wenkbrauwen fronsen. Nochtans is dat mandaat onbezoldigd.  

De VGC is een onderzoek gestart en eist dat voorzitter van de vzw - een voormalig Brussels 

parlementslid en huidig gemeenteraadslid voor de Ukkelse liberale partij - de boekhouding overmaakt 

ter controle. Dat laatste zou hij, volgens de pers, nog niet gedaan hebben. 

De voorzitter nam afgelopen zomer ontslag, maar de band met Ellips is nog niet helemaal doorgeknipt. 

De vzw zal binnenkort verhuizen naar een gebouw dat momenteel verbouwd wordt door de 

vennootschap van de desbetreffende voorzitter. 

Ik respecteer het beginsel van onze rechtsstaat dat iemand nog altijd moet worden veroordeeld door 

een rechtbank vooraleer je van schuld kunt spreken. 

In dat verband heb ik de volgende vragen: 

1. Kan het college meedelen welke initiatieven het heeft genomen om te onderzoeken of de 

verleende subsidies wel degelijk voor het bestemde doel werden gebruikt en - mocht blijken 

dat dat niet het geval is - die desgevallend geheel of gedeeltelijk terug te vorderen?  

2. Zal het college zich burgerlijke partij stellen bij een strafrechtelijke procedure tegen de 

verantwoordelijken van de vzw, indien het zo ver komt? 

3. Welke initiatieven werden reeds genomen om de subsidieregelgeving en dergelijke meer bij 

te sturen? 

4. Moeten de controles op subsidies aangescherpt worden? Moet het geven van subsidies 

doelmatiger gemaakt worden? 

Ik dank u alvast voor uw antwoord. 

 


